The Role of School in your Life. Our School

No doubt that school is our second home. We spend a lot of time at school acquiring deep knowledge, which can help us to understand our life better. It plays an important role in our lives. It is here that characters and views are formed. It is at this time that they grow and make friends and learn to understand life. School helps to mould a personality. Whatever school years may be, they remain in our hearts forever. The word "School" always reminds us of our childhood and youth, of close and dear people. The school where I study is situated not far from my house. It has built in 1974. It is a modern four-storeyed building of all typical design. Our school is named after B.S. Okrestin, hero of the Soviet Union. One can see the memorial complex devoted B.S. Okrestin and nine hero-pilots in front of the school. There is a big sports ground in front of the school, too. Here on the sports ground pupils have classes in physical training. They also have different festivalities here. When you enter the school, you'll see a large gymnasium, a workshop and a canteen on the left. The Headmaster's office is on the ground floor. The cloakroom is downstairs. The classrooms, the laboratories, the doctor's office, the library, the teacher's room, the Assembly Hall, are on the upper floor. Our Physics, Chemistry, Botany and English labs are equipped with TV sets, tape-recorders, record players. Experiments are carried out in the laboratories. The pupils get the scientific knowledge in these labs. All school celebrations, meetings, performances and gatherings are held in the Assembly Hall Our school is a specialized English school and children begin studying English from the first form. The classes are split into three groups: for the language study and there are English lessons almost every day. When the children move up to the 6th form they begin studying the second language-French or German. Being the pupils of an English school they try to do their best to improve the knowledge of the English language, to learn history, culture and traditions of Great Britain and the USA. Our school theatre stages plays by the English and American writers in English. Different traditions are observed in our school. It has become a tradition to mark the Day of Knowledge on the first of September, to receive guests from foreign countries to hold subbotniks. Every year on February 19, we mark B.S. Okrestin's birthday. There is a lot of activity in our school. How school dewlaps our work and study habits. We learn different subjects at school. And school develops our good work and study habits. I think that holding discussions and conversations, writhing compositions and in other activities. (Clubs, societies, schools) because it develops responsibility for our own actions. Getting acquainted with famous people (scientists, artists, actors and writers) attentive listening to teabber's clear explanation helps us to understand the value of help, good advice and encouragement If we want to develop speaking, reading and writing skills we ought to write spelling tests, compositions and dictations, to read more additional literature, to go on educational excursions and nature trips. We ought to acquire a profound and serious knowledge. Industriousness and responsibility, diligent work at the lessons, teacher's encouragement gives us opportunity to develop good work habits. It's very important to carry out experiments and make careful scientific observations if we want to additive high results in natural sciences. Our school is well equipped with special laboratory equipment for carrying out experiments, with tape recorders, record players and slide-projectors 

Перевод текста: The Role of School in your Life. Our School 

Без сомнения та школа - наша секунда домой. Мы тратим много времени в школе, приобретающей глубокое знание, которое может помочь нам понимать нашу жизнь лучше. Это играет важную роль в наших жизнях. Именно здесь характеры и представления сформированы. Это - в это время, когда они выращивают и делают друзей и учатся понимать жизнь. Школа помогает к почве индивидуальности. Независимо от того, что учебные года могут быть, они остаются в наших сердцах навсегда. Слово " School "всегда напоминает нам о нашем детстве и молодежи, о близких и дорогих людях. Школа, где я учусь, расположена недалеко от моего дома. Это строило в 1974. Это - современное четырехэтажное здание всего типичного проекта. Нашу школу называют после B.S. Окрестин, герой Советского Союза. Можно видеть, что мемориальный комплекс посвятил B.S. Окрестин и девять героев-пилотов перед школой. Есть большая спортплощадка перед школой, также. Здесь на спортплощадке ученики имеют классы в физическом обучении. Они также имеют различный festivalities здесь. Когда Вы входите в школу, Вы будете видеть большую гимназию, симпозиум и столовую слева. Офис Директора школы находится на первом этаже. Раздевалка - вниз. Классные комнаты, лаборатории, кабинет врача, библиотека, комната преподавателя, Актовый зал, находятся на верхнем полу. Наша Физика, Химия, Ботаника и английские лаборатории оборудованы телевизорами, магнитофонами, проигрывателями. Эксперименты выполнены в лабораториях. Ученики получают научное знание в этих лабораториях. Все школьные празднования, встречи, действия и сборы проведены в Актовом зале, Наша школа является специализированной английской школой, и дети начинают изучать английский язык от первой формы. Классы раздроблены в три группы: поскольку язык учатся и почти каждый день есть английские уроки. Когда дети двигаются до 6-ой формы, они начинают изучать вторых французов языка или немецкий язык. Будучи учениками английской школы они пробуют приложить все усилия, чтобы улучшить знание английского языка, изучить историю, культуру и традиции Великобритании и США. Наши школьные театральные стадии играют английскими и американскими авторами на английском языке. Различные традиции соблюдены в нашей школе. Это стало традицией, чтобы отметить День Знания первого сентября, принять гостей от зарубежных стран, чтобы держать subbotniks. Каждый год 19 февраля, мы отмечаем B.S. День рождения Окрестина. Есть большая деятельность в нашей школе. Как школьные подгрудки наша работа и привычки исследования. Мы изучаем различные предметы в школе. И школа развивает нашу хорошую работу и привычки исследования. Я думаю что держа обсуждения и беседы, корчащиеся составы и в других действиях. (Клубы, общества, школы), потому что это развивает ответственность за наши собственные действия. Знакомясь с известными людьми (ученые, художники, актеры и авторы) внимательное слушание ясного объяснения teabber помогает нам понимать ценность помощи, хорошего совета и поддержки, Если мы хотим развить разговор, чтение и письмо навыков, мы должны написать тесты проверки правописания, составы и диктовки, прочитать больше дополнительной литературы, продолжаться образовательные экскурсии и поездки природы. Мы должны приобрести глубокое и серьезное знание. Трудолюбие и ответственность, прилежная работа над уроками, поддержка преподавателя дает нам возможность развить хорошие привычки работы. Очень важно выполнить эксперименты и сделать осторожные научные наблюдения, если мы хотим к добавке, высоко приводит к естественным наукам. Наша школа хорошо снабжена специальным лабораторным оборудованием для того, чтобы выполнить эксперименты, с магнитофонами, проигрывателями и слайдопроекторами

